

Ulbjerg Lokalråd

MØDEREFERAT

Mødedato: /	20/5-21
Starttidspunkt for møde:	19:30
Mødelokale:	Grøndalscentret
Afbud til møde:	
Fraværende:	
Mødedeltagere:	Annelie B. Krogh, Jesper S. Laursen, Joe Kistic Wingard, Christina Ambrosius, Kurt Johansen og Gabrielle Bruun
Næste Møde	8 juni kl. 19 på Grøndalscentret.

Punkt	Emne	Beslutning	Ansvarlig
1.	Opfølgning på seneste mødereferat	Drøftet kort, da sidste møde er meget længe siden.	
2.	Nyt fra Fjordklyngen/VIB land	Det planlagte strandområde der skulle ligge mellem Sundstrup og Spejderklinten er indtil videre blevet afvist. Noget af jorden er opkøbt af privat. Landsbybussen er nedlagt og kommer ikke tilbage. VIB land arbejder videre på projektet ”Turist i egen kommune”	
3.	Generalforsamling	Forventes afholdt den 15/6 kl. 19.30 i Grøndalscentret.	
4.	Sct. Hans	Vi forventer afholdelse af Sct Hans aften ved Bakkesøen ud fra de, på det tidspunkt, gældende covid restriktioner.	
5.	Vedligeholdelse. Porshussti/bro	Jesper hører Anton Christensen om han, hvis han får dækket omkostninger til materiale, vil vedligeholde/udbedre broen.	Jesper

6.	Stisystem, Ågade-Sundstrupvej-Fjordglint. Drift/Vedligeholdelse.	Jesper har talt med Torben J. Jørgensen, ingeniør ved Viborg Kommune. Der er ingen afklaring vedrørende driften.	
7.	Hærvejsløbet 21	Vi har indgået aftale med Fjordklyngen og UIF om afvikling af Hærvejsløbet med start fra UIF den 26 juni kl. 9. 00.	
8.	Velkomstmappe	Christina taler med Maria på onsdag. Vi arbejder videre på mappen.	
9.	Grønt team/(landsby-pedeller)	Vi tager det op til Generalforsamlingen. Vi arbejder videre med det.	
10.	Indkomne forslag/ønsker + diverse orientering - Nedstyrtningsrisiko v. Ulbjerg Klint - Kringlefest - Årets lokalområde	Vi tager hånd om problemet. Den 18 juni hjælper Joe og Jesper med opstilling kl. 17.00 Jesper står i billetkontrollen den 19/6 . Joe og Jesper hjælper med nedtagning den 19/6 efter festen. Vi melder os ikke til i år.	
11.	EVT		

Ref.

Gabrielle Bruun